
 

Protokoll styrelsemöte 2024-12-04 

Plats: Roddargatan 27, Norrköping 

Närvarande: Clarence Arnstedt, Ulrika Borgström, Bengt Dahl, Anders 
Johansson, Sebastian Johansson, Frank Lindström, Erik Ljung 

Frånvarande: Doris Brännström, Helén Mange, Jan Persson, Anurak Sawatdee 

§ 1 Mötets öppnande 
Bengt förklarade mötet öppnat 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

§ 3 Val av Justeringsperson 
Anders Johansson valdes till justeringsperson 

§ 4 Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

§ 5 Ekonomisk rapport 
Resultatet från BKK i augusti har ännu inte inkommit från Riks. Kassören 
efterfrågar inlämning av budget för kommande säsong inför årsmötet. För 
närvarande ligger fonderna på +25 000 kr. 
Bengt går vidare och genomför byte av bank enligt tidigare beslut i protokoll 
2024-10. 

§ 6 Inkommen post  
Ingen inkommande post rapporterades. 

§ 7 Manusstopp MC-Folket 
Manusstopp för nästa nummer är den 23/12 2024. Årsmötet bestäms till den 
31/3 2025 kl. 14.00 på Affärshögskolan, Alkagatan 6, Linköping vilket behöver 
informeras om i MC-folket. Även information om BKK 16-18/5 2025 samt 30-31/8 
2025 behöver informeras om.  

§ 8 KUAD (tidigare MCT) 
Cecilia von Hausswolff (Cissi) är tillfrågad att vara kursledare (KL) på tjej-BKK den 
16/5.  
Förslag på att hålla ett ”Sluta bromsa - våga växa”-seminarium den 3/5 i samband 
med Avrostning/MC-dagen den 4/5. 
Funkis + BKK kommer att genomföras på Gelleråsen torsdag-söndag den 17-20/4 
(påskhelgen). 
Enligt Riks har nya riktlinjer kommit att det ska finnas 2 st KL på varje 
utbildningsdag och förslag diskuterades men inget beslutades. Förfrågningar 
kommer att göras till tilltänkta kandidater. 
  



 

Rapport från Novemberkonferensen 

Diskussioner fördes kring fortbildning av instruktörer och funktionärer. I 
dagsläget ser det olika ut i de olika distrikten och förslag lyftes kring att få en 
enhetlighet rörande detta. T.ex kan en egen grupp skapas för över anmälda 
instruktörer och att en utbildning för dessa genomförs på samma sätt som för 
deltagarna. Detta ger större möjlighet till egen fortbildning och inte enbart s.k. 
egenträning. 
Nyrekrytrering 

Vi behöver hitta forum för att rekrytera nya resurser. Diskussioner fördes kring 
samarbeten med körskolor, informationsvideor via sociala medier, moppeknix 
etc. 
Utbildningsgruppen 

Knix bokas utifrån storbanekurser 
Avrostning de 4/5 2025 på Trafikcentralen: 

● Kurs-på-väg, en kort slinga i närområdet 
● Grus på Kråkvilan 
● Talonger med kryss för genomförda stationer samt utlottning för de som 

genomfört samtliga 
● Karta med stationernas placering och information; A3 vid inskrivningen samt 

A5 i handen. 
● Knix om vi lyckas få tillgång till Raceland 
● Icke medlemmar 100 kr, medlemmar gratis 
● Övningskörare gratis med betalande handledare 

Profilkläder 
SMC Östergötlands färg är ljusgrå. 
T-shirt som lottas ut bland deltagarna vid varje kurstillfälle med text ”Jag har gått kurs 
hos SMC Östergötland” eller liknande.  
På profilkläderna finns det möjlighet att lägga till namn. 
Bidrag med upp till max 2000 kr ges till aktiva resurser att köpa profilkläder för där en 
jacka eller hoodie är ett krav. Bengt och Sebastian ansvarar för att beställa detta så 
önskemålen meddelas till dessa personer. 
Instruktörsutbildning 
I dagsläget finns inget behov av utbildning i Råd & Riktlinjer.  
HLR-utbildning behöver dock genomföras under våren. Kostnaden för att hyra HLR-
docka ligger på 200 kr/docka. Då samtliga resurser behöver genomgå denna 
utbildning vartannat år tillhandahåller vi den för våra egna resurser. Vi har även 
möjlighet att bjuda in resurser från andra distrikt att deltaga på HLR-utbildning men 
eventuella deltagare från andra distrikt än SMC Östergötland får därför betala 200 kr.  
Vi behöver hitta forum för att rekrytera nya resurser. Diskussioner fördes kring 
samarbeten med körskolor, informationsvideor via sociala medier, moppeknix etc. 



 

Utbildning för funktionärer (de som jobbar på banan) 
SVEMO har en utbildning som består av en webutbildning + en praktiskt de som 
genomförs vid en licenskurs. Vi tar fram en egen funktionärsutbildning för att kunna 
säkra den kompetens som behövs och krävs för att vara funktionär. Denna kan då 
slås ihop med HLR-utbildningen och därmed göra en instruktörs- och funktionärsdag 
där även repetition av Råd & Riktlinjer kan ingå. Alternativt kan en repetiotionskurs 
Råd & Riktlinjer genomföras separat. 
Aspirantdag 
Förslag har lyfts om att genomföra en dag enbart för aspiranter för att informera om 
och diskutera kring förväntningar och för att skapa gemenskap inom 
aspirantgruppen. Denna kan hålla tidigt på säsongen och även innefatta genomgång 
av några lättare övningar.  

§ 9 Sociala medier 
Ny hemsida kommer att driftsättas efter årsskiftet men före riksårsmöte som hålls 
den 26/4 2025. Nya MC-folket blir mer en medlemstidning och kommer även att 
publiceras digitalt via hemsidan. 

§ 9 Styrelsen 
Nya stadgar godkändes av Riks 2024-11-14 vid ett extrainsatt årsmöte och innebär: 

- Lokalklubbar måste bestå av minst 8 st medlemmar vid ansökningstillfället. 
- En medlem kan endast tillhöra ett distrikt 
- Vid årsmötet väljs endast ordförande, vice ordförande samt sekreterare och 

övriga väljs som ledamöter till styrelsen. Vilken funktion övriga 
styrelseledamöter får väljs sedan vid konstituerande styrelsemöte. Styrelsen 
ska bestå av ordförande och 6 st ledamöter. Antal suppleanter är valfritt. 
Styrelsen tecknas av två personer var för sig. 

Beslut om stadgarna behöver även tas i distrikten och SMC Östergötland beslutar 
dessa vid årsmötet den 30/3 2025 
Videomöten 
För att kunna genomföra videomöten behövs någon form av videotjänst. Zoom kostar 
35 000 kr/år för Riks men det är endast ett fåtal distrikt som nyttjar den så vi inom 
Östergötland behöver hitta en annan lösning. I och med att vi är en ideell förening 
kan vi ansöka till Microsoft om en gratislicens av Teams, att använda inom styrelsen 
för bl.a. styrelsemöten. Ett sätt att hantera detta kan vara att knyta 
licensen/licenserna till funktion inom styrelsen, inte till person.  
Bengt undersöker detta vidare. 

§ 10 Aktiviteter  
Se under punkt 8 KUAD 

§ 11 Valberedningen 
Valberedningen justerar sitt förslag. Anders Johansson som vice ordförande och Erik 
Ljung som ledamot. 



 

§ 12 Övriga frågor 
Clarence har tagit fram en lösning för gemensam dokumenthantering. Bengt, Ulrika 
och Sebastian testar. 

§ 13 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte hålls lördag den 18/1 på Affärshögskolan, Alkagatan 6, Linköping 
Tid meddelas av ordförande i samband med att kallelsen skickas. 

§ 14 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade för deltagandet och avslutade mötet. 
 
 
 
…………………………..               ………………………………….. 
Ordförande  Mötessekreterare 
Bengt Dahl   Ulrika Borgström 
 
………………………….. 
Protokollsjusterare 
Anders Johansson 


